
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

  
Ögonsjukvården i Västra Götalandsregionen behandlar och opererar en stor mängd 
varierande sjukdomar dagligen. Utöver detta tillkommer patienter med kroniska 
ögonsjukdomar, som tex diabetes, som behöver ögonscreening för att upptäcka skador 
samt utföra synkontroller. En del patienter behöver injektioner i ögat varje månad för att 
inte synen ska bli sämre. Idag är väntetiden lång för att få sina injektioner utförda vilket 
riskerar att patienter får en försämrad syn och i värsta fall kan leda till blindhet. Utöver 
detta tar ögonsjukvården också hand om de akuta tillstånden som sker samt all förskrivning 
av glasögon till barn yngre än 8 år. Uppdraget inom ögonsjukvården är således omfattande.  

  
I Västra Götalandsregionen finns idag brist på lokaler inom ögonsjukvården vilket behöver 
ses över. Det råder även kompetensbrist på utbildad personal och många patienter väntar 
för länge på sina behandlingar vilket medför risken att synen försämras. Enligt 
verksamhetens egna beräkningar så skulle det bara i Stor-Göteborg behöva ges ca 22 000 
injektioner men det ges idag endast 8600. 
Utbildningsuppdraget är en viktig del i verksamheten för att ST-läkare ska få kompetens 
inom området och kunna rekrytera inför framtiden. Vi socialdemokrater anser därför att 
det krävs en djupare kartläggning och analys inom området för att säkerställa patienternas 
behov av ögonsjukvård.  



 
 
 

 
 

 


